

Requirements for Master Degree
Master Program in Global Health and Development
Taipei Medical University

Approved by the Program Council on November 4, 2011
Approved by the College Council on December 8, 2011
Approved by the Academic Council on December 28, 2011

Amended by the Program Council on October 22, 2013
Amended by the College Council on October 22, 2013
Amended by the Academic Council on December 12, 2013

Amended d by the Program Council on March 26, 2014
Amended by the College Council on April 24, 2014
Amended by the Academic Council on May 8, 2014

Amended d by the Program Council on December 12, 2014
Amended d by the Program Council on March 2, 2015
Amended by the College Council on March 31, 2015
Amended by the Academic Council on April 10, 2015

Amended d by the Program Council on October 29, 2015
Amended by the College Council on November 9, 2015
Amended by the Academic Council on November 30, 2015

Amended d by the Program Council on March 28, 2016
Amended by the College Council on April 27, 2016
Amended by the Academic Council on May 17, 2016

Amended d by the Program Council on March 29, 2017
Amended by the College Council on April 24, 2017
Amended by the Academic Council on May 26, 2017

Amended d by the Program Council on January 30, 2018
Amended by the College Council on February 7, 2018
Amended by the Academic Council on March 15, 2018

Article 1

Duration of study: The periods of study shall be as stipulated in the Study Regulations of Taipei Medical University.

Article 2

Students must complete at least 30 recognized academic credits include 14 Required credits (including 6 credits for thesis) and 16 Elective credits (including 4 credits of “Applied statistics” and ”Applied epidemiology” in College common elective course, at least 10 credits offered by Master Program in Global Health and Development, and a maximum of 2 credits from other graduate institute)

Article 3

Thesis advisors:

1. Graduate students must choose their advisor before January 31st in first semester of year one and turn in the “Thesis Advisor Agreement”.
2. To change the advisor or co-advisor, the “Changing of Thesis Advisor Agreement” must be completed.
3. Advisor should be the TMU full time Assistant Professor or above.

Article 4

Master’s thesis proposal:

1. A pre- proposal defense presentation to the program faculties must be taken place in April of year one. Faculties will evaluate whether the student can proceed to have a thesis proposal defense based on the quality and progress of student’s thesis work.
2. Students must apply and take proposal defense before June 30th in second semester of year one. Those who pass the thesis proposal defense can submit the application for degree examination.
3. Thesis proposal defense: The three- to five- member committee recommended by the advisor will review the proposal in the written form by student’s oral presentation. After reviewing the proposal, the proposal review form must be sent to program office for reference.

Article 5

Master’s degree examination:

1. Before applying for the degree examination, students must pass the proposal defense and pre-thesis defense and fill out “Graduate Degree Exam Application System” online. A pre-thesis defense is to present the thesis work to the program faculties. The faculties will evaluate whether the student can proceed to have a degree examination based on the quality

and progress of student's thesis work.

2. The advisor will recommend three to five members for the master program degree examination committee, and the program director will select the committees and the Chairman from the recommended list. No more than one third of the committees could be non-TMU members, and advisor and co-advisor should not be the Chairman of the committee. A score of 70 or above is passing.

Article 6

Requirements for Master Degree not mentioned here should be handled according to regulations of the Ministry of Education and TMU.

Article 7

These regulations must be approved by the Academic Council and the President of TMU. The same procedure applies when revisions are made.

臺北醫學大學全球衛生暨發展碩士學位學程修業規定

100 年 11 月 4 日學位學程會議新訂通過
100 年 12 月 8 日院務會議新訂通過
100 年 12 月 28 日教務會議新訂通過

102 年 10 月 22 日學位學程會議修訂通過
102 年 10 月 22 日院務會議修訂通過
102 年 12 月 12 日教務會議修訂通過

103 年 3 月 26 日學位學程會議修訂通過
103 年 4 月 24 日院務會議修訂通過
103 年 5 月 8 日教務會議修訂通過

103 年 12 月 12 日學位學程會議修訂通過
104 年 3 月 2 日學位學程會議修訂通過
104 年 3 月 31 日院務會議修訂通過
104 年 4 月 10 日教務會議修訂通過

104 年 10 月 29 日學位學程會議修訂通過
104 年 11 月 9 日院務會議修訂通過
104 年 11 月 30 日教務會議修訂通過

105 年 3 月 28 日學位學程會議修訂通過
105 年 4 月 27 日院務會議修訂通過
105 年 5 月 17 日教務會議修訂通過

106 年 3 月 29 日學位學程會議修正通過
106 年 04 月 24 日院務會議修正通過
106 年 5 月 26 日教務會議修訂通過

107 年 1 月 30 日學位學程會議修正通過
107 年 2 月 7 日院務會議修正通過
107 年 3 月 15 日教務會議修訂通過

第一條 修業及休學年限：依本校學則規定辦理。

第二條 修業學分：修畢全球衛生暨發展碩士學位學程開設課程至少三十學分。

包括必修十四學分(含論文六學分)及選修至少十六學分(限修學院共同選修課程「應用統計學」及「應用流行病學」四學分、本學程課程至少十學分、及得認列校內其他系所學程課程至多二學分)。

第三條 指導教授：

(1)學生於一年級上學期結束 1 月 31 日前選定指導教授，並繳交指導教授申請表。

(2)更換指導教授或共同指導教授，須填寫指導教授變更申請表。

(3)碩士學位學程研究生之指導教師需具本校專任助理教授(含)以上。

第四條 論文計畫審查：

(1) 學生必須於一年級下學期 4 月公開報告論文初步結果，經學程老師同意後，始得提出碩士論文計畫申請。

(2)學生在一年級下學期結束 6 月 30 日前須提出碩士論文計畫，經審查通過，始得提學位考試。

(3)由指導教授建議組成三至五人之委員會進行口試及書面審查；審查意見，須送學位學程辦公室備查。

第五條 學位考試：

(1) 學生通過論文計畫審查委員會審核後，必須於二年級下學期申請學位考試前，公開報告學位考試初步結果，經學程老師同意，方得至本校研究所學位考試作業系統申請。

(2) 碩士學位考試委員三至五人，其中校外委員以三分之一為限，由本學程主管依指導教授建議名單圈選並指定一人為召集人，指導教授及共同指導教授不得為召集人，所有委員評分之平均達七十分方為通過。

第六條 其他未盡事宜，悉依教育部與本校相關規定辦理。

第七條 本規定經教務會議通過，報請校長後公告施行；修正時，亦同。